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PROTOKÓŁ NR XIII/2025 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 15 maja 2025 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecni radni – M. Piskuła 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 14: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że w dniu 6 maja 2025r. złożony został wniosek 

przez radną Katarzynę Mieleszczuk o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej Sesji 

trzech projektów uchwał w sprawie nadania honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy 

Damnica”. 

Projekty uchwał dotyczą nadania honorowego tytułu dla: Pana Henryka Kozłowskiego, Pana 

Krzysztofa Kozłowskiego i Pana Krzysztofa Nowyj. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do radnych, kto jest za wprowadzeniem do porządku 

obrad wnioskowanych projektów uchwał i zarządził głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek z dnia 6 maja 2025r. o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał w 

sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek został przyjęty do realizacji. 
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Porządek obrad Sesji przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Damnica za 2024 rok: 

a) debata nad Raportem, 

b) projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica. 

3. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                    

z wykonania budżetu za 2024 rok: 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za 2024 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu            

z wykonania budżetu za 2024 rok, 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2024 rok, 

d) dyskusja nad sprawozdaniami, 

e) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Damnica za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Damnica za rok 2024. 

4. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2024 rok: 

a) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Damnica o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2024 rok, 

b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica 

za 2024 rok, 

c) dyskusja, 

d) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 

2024r. 

5. Informacja Wójta Gminy Damnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji zgłoszonych w okresie międzysesyjnym. 

7. Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" - 

Damniczanki. 

8. Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" 

– K. Michoń. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2025 - 2040. 

11. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na zadania polegające na 

usuwaniu wyrobów zawierających azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie 

Gminy Damnica. 

12. Projekt uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół          

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Dąbrówka, Bobrowniki, 

Strzyżyno i Wiszno, w gminie Damnica. 
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14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Domaradz, gmina Damnica. 

15. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego 

zachodnią część miejscowości Damnica i miejscowość Budy wraz z Dębniczką. 

16. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 

geodezyjnym Sąborze, na południe od istniejącej drogi krajowej nr 6. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres 

do lat trzech z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

21. Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" –          

H. Kozłowski. 

22. Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" –            

K. Kozłowski.. 

23. Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" –           

K. Nowyj. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 23 marca 2025 r. 

został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu 

Gminy Damnica. Radni nie wnieśli uwag do treści protokołu. 

 

Ad. 2 
Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad Sesji jest 

rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Damnica za 2024 rok. 

 

Wójt Gminy Damnica zarządzeniem Nr 46/2025 z dnia 28 kwietnia 2025 r. przedłożył Radzie 

Gminy Damnica Raport o stanie Gminy Damnica za rok 2024. 

Rada gminy rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy 

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi.  Nad przedstawionym raportem 

przeprowadza się debatę. W tym temacie radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. 

W debacie nad raportem o stanie gminy głos mogą zabierać również mieszkańcy gminy.        

W Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Damnica zamieszczono Raport wraz        

z informacją o debacie oraz kartą zgłoszenia udziału w debacie. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos zobowiązany jest złożyć do Przewodniczącego Rady 

Gminy pisemne zgłoszenie poparte podpisami, co najmniej 20 osób. 
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Zgłoszenia te mieszkańcy gminy zobowiązani są złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym 

dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiony raport o stanie 

gminy tj. do 14 maja 2025 r.   

Mieszkańcy Gminy do dnia wczorajszego nie zgłosili się do udziału w debacie.  

Raport o stanie Gminy Damnica za 2024 rok stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina oddał głos Wójtowi Gminy P. Obertowi. 

 

Wójt Gminy P. Obert stwierdził, że Raport o stanie Gminy jest pewnym podsumowaniem 

działań, które były wspólnie podejmowane na rzecz mieszkańców w 2024 roku. Dzięki 

wzajemnemu zrozumieniu i dobrej współpracy z radą Gminy Damnica zrealizowano kolejne 

cele w wielu obszarach naszego samorządu, co obrazuje niniejszy dokument. 

Wójt Gminy P. Obert docenia sugestie dotyczące Raportu, które zostały zgłoszone podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady. Dziękuje za wnikliwe zapoznanie się z dokumentem i 

dokonaną analizę zaprezentowanych w nim treści. Z pewnością zostaną one uwzględnione 

przy sporządzaniu przyszłorocznego raportu.  

Wójt Gminy P. Obert podkreślił, że dzięki wzajemnemu zrozumieniu osiągnięto w minionym 

roku kompromis, co pozwoliło na realizację wielu zadań. 

Wójt Gminy P. Obert jest przekonany, że zawarte w Raporcie informacje są dla Państwa 

Radnych źródłem satysfakcji ze wspólnie wykonanej pracy. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył debatę nad Raportem o stanie Gminy Damnica              

za 2024 rok. 

 

W debacie nad Raportem głos zabrali radni: M. Jędrzejewski, A. Formela, K. Kozina,            

K. Włodarski oraz Zastępca Wójta P. Lewandowski. 

 

Radny M. Jędrzejewski zgłosił zapytania w zakresie: 

1) zatrudnienia i wynagradzania pracowników w Urzędzie Gminy w Damnicy. Zasadności    

i kosztów utworzenia etatów: Kierownika Referatu Organizacyjnego, stanowiska ds. 

ekologii, stanowiska ds. promocji gminy, 

2) zatrudnienia radcy prawnego  na pełny etat i ilości wydanych przez niego opinii 

prawnych, 

3) czy robiono przegląd wydatków gminy, 

4) zakresu planowanej inwestycji pn. Modernizacja gminnej infrastruktury sportowej, 

5) czy ktoś zajmuje się optymalizacją wydatków z budżetu? 

 

Radna A. Formela podziękowała pracownikom Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych za 

ich codzienne zaangażowanie w prace, czego efekty widać na co dzień. 

Prezentacja Raportu i debata nad Raportem jest świętem demokracji i warto o tym 

rozmawiać. Jest to ważny dokument, który podsumowuje działania samorządu a także daje 

radnym i przede wszystkim mieszkańcom szansę na ocenę kierunku, w którym zmierza 

samorząd. Zadaniem radnych jest przede wszystkim wyciągnąć z niego wnioski i przekuć je 

w konkretne decyzje. Raport wskazuje, ze wiele zadań zostało zrealizowanych pomimo 
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trudnej sytuacji gospodarczej i społecznej. Należy to docenić. Widoczna jest również 

aktywność sołectw, co wskazuje, że fundusz sołecki przynosi realne efekty. Celem Raportu 

jest uzyskanie dokładnego wglądu w sytuację gospodarczą i społeczną gminy. W raporcie 

zawarto, to co uznano za wymagane. W związku z tym, że nigdy nie pochylono się nad jego 

zawartością jest jaki jest. Nie można wskazać, że czegoś nie ma. Wracając do dyskusji 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji radna ponawia, aby radni przy współpracy z 

pracownikami Urzędu a także przy szerokich konsultacjach z mieszkańcami opracowali 

szczegółowe wymogi, jakie powinien zawierać raport o stanie gminy. Wskazać, co raport 

faktycznie powinien zawierać, w szczególności informacje niezbędne do uzyskania 

dokładnego obrazu ogólnej sytuacji naszej gminy. Oprócz zawartych danych pokazać także 

trendy i kierunki jej rozwoju. Raport powinien także informować o zagrożeniach i słabych 

stronach gminy a także o wyzwaniach, które nas czekają. Tego brakuje.  

Radna A. Formela zaapelowała o konstruktywną współpracę i poprawę komunikacji                

z radnymi, niezależnie od różnych zdań. Przed Radą kolejny rok pracy i należy go 

wykorzystać dla dobra całej wspólnoty gminy. 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz w kwestii formalnej wyjaśnił, że Rada jest w trakcie debaty 

nad Raportem o stanie gminy. Raport zgodnie z ustawą obejmuj podsumowanie 

zeszłorocznych polityk, strategii itd. Rzeczą naturalną jest że nie zawiera on polityki, planów 

na przyszłość. Raport nie jest planem działań na przyszłość więc nie można stawiać zarzutu, 

że czegoś nie ma. Raport jest do oceny wykonania tego, co było wójtowi powierzone w roku 

ubiegłym i w jaki sposób to zrealizował. Dyskusja nad raportem winna dotyczyć tego, co w 

tym raporcie jest i co się wiąże z tematem wykonania tych planów, polityk i strategii w roku 

ubiegłym. Pytania dotyczące wynagrodzenie na konkretnym stanowisku w Urzędzie nie jest 

elementem debaty nad realizacja polityk i strategii. Nikt także nie odbiera prawa składania w 

tej kwestii interpelacji i zapytań. Chodzi tylko o porządek debaty. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski podziękował Radnej A. Formela za słowa uznania dla 

pracowników Urzędu za wykonywaną pracę w minionym roku. To bardzo cenne, że Państwo 

Radni doceniają wykonywanie obowiązków przez pracowników Urzędu. 

Tak jak rozmawiano podczas posiedzenia wspólnego Komisji, wszystkie zgłoszone uwagi, 

sugestie odnośnie konstrukcji raportu zostaną przyjęte, jeżeli oczywiście przygotowany 

zostanie dokument określający oczekiwania w tej kwestii. 

Natomiast odpowiadając na pytania zgłoszone przez radnego M. Jędrzejewskiego, Zastępca 

Wójta P. Lewandowski wyjaśnił, że w chwilo obecnej trudno odnieść się do kwestii 

wynagrodzeń, gdyż nie jest to przedmiotem debaty. Dlatego na większość pytań nie będzie 

mógł udzielić odpowiedzi. Pytanie, czy stanowiska są potrzebne? Skoro zostały powołane, to 

były one potrzebne i jest to związane np. w przypadku stanowiska ds. ekologii, ze wzrostem 

obowiązków, które narzuca na gminę ustawodawca. W przypadku promocji gminy często 

także ze strony Państwa Radnych zadawane są pytania o działania podejmowane na rzecz 

zwiększenia zainteresowania gminą przez inwestorów. W związku z tym jest to stanowisko 

potrzebne, ponieważ jesteśmy w przededniu otwarcia trasy S6 i należy zrobić wszystko, co 

możliwe, aby przyciągnąć do gminy inwestorów m.in. za to odpowiada stanowisko ds. 

promocji gminy. Na pytanie, ile opinii prawnych wydał radca prawny trudno odpowiedzieć, 
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ponieważ takich informacji nie ma w raporcie. Pytanie w temacie modernizacji infrastruktury 

sportowej jest pytaniem na przyszłość, natomiast debata jest o tym, co było w roku ubiegłym. 

Na pytanie, czy ktoś zajmuje się optymalizacją wydatkowania środków z budżetu na rzeczy 

niekonieczne Zastępca Wójta wyjaśnił, że w budżecie gminy nie ma wydatkowania środków 

na rzeczy niekonieczne. A czy ktoś się tym zajmuje? Tak, Państwo Radni się tym zajmują, 

Wójt Gminy, Skarbnik Gminy. To są organy przede wszystkim za to odpowiedzialne. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że Raport o stanie gminy za 2024 rok został 

sporządzony dobrze i przekazał słowa uznania. Raport daje obraz, że gmina w minionym roku 

rozwijała się mimo tych trudnych czasów. Raport ten też wyznacza nam kierunki, w których 

powinniśmy iść oraz pokazuje obszary, w których gmina powinna bardziej się rozwijać. 

 

Radny K. Włodarski podziękował za przygotowany raport. Przekazuje on pewien zakres 

informacji, jest to obszerny dokument. Dobrze byłoby, aby zawierał podsumowanie na 2-3 

strony i byłoby to bardziej przystępne do zapoznania się dla mieszkańców. 

Wójt Gminy P. Obert objął urząd rok temu. Początkowo zastały go problemy z płynnością 

finansową oraz borykał się z problemami organizacyjnymi. Mimo tego dzięki 

konsekwentnemu działaniu i zaangażowaniu problemy te zostały rozwiązane. Przywrócił 

stabilność i rozpoczęły się pozytywne zmiany w naszej gminie. Wójt P. Obert podejmuje 

działania, które służą poprawie jakości życia mieszkańców gminy. Realizuje inwestycje, dba 

o przejrzystość działań Urzędu i zasługuje na wotum zaufania za dotychczasową pracę oraz 

zaangażowanie w rozwój gminy. 

 

Po zakończonej debacie Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie 

projektu uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica i przedstawił wynik 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich,  Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/128/2025 w sprawie wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Damnica, została podjęta. 
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Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2024 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż sprawozdania finansowe oraz sprawozdanie       

z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2024 rok radni 

otrzymali elektronicznie w aplikacji eSesja. Sprawozdania zostały szczegółowo omówione 

podczas posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Sprawozdania stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik Gminy o zapoznanie Rady z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Damnica za 2024 rok. 

 

Skarbnik D. Walczak odczytała Uchwałę nr 033/g220/R/IV/25 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie opinii        

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Damnica za 2024 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad sprawozdaniami. 

 

W dyskusji nad sprawozdaniami głos zabrali radni: A. Formela, M. Jędrzejewski,                  

K. Mieleszczuk oraz Wójt Gminy P. Obert i Skarbnik D. Walczak. 

 

Radna K. Mieleszczuk zwróciła się z pytaniem, jak zmienił się poziom zadłużenia gminy w 

ostatnim roku? Z jakiego poziomu zadłużenie rozpoczynała się nowa kadencja a z jakim 

zadłużeniem zakończył się rok 2024? 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że szczegółowe dane posiada Skarbnik Gminy. 

Zadłużenie gminy wzrosło o 40% w stosunku do roku ubiegłego tj. z 14 mln.zł. na 20 mln.zł. 

 

Radna A. Formela zwróciła się z pytaniem do Skarbnik D. Walczak, jak ocenia kondycję 

finansową gminy i jakie są jej główne wyzwania w najbliższym czasie związane z budżetem? 

 

Skarbnik D. Walczak odpowiedziała, że cały rok wspólnie pracowano nad planem budżetu. 

Głównym wyzwaniem było brak możliwości zrealizowania planu dochodów, głównie chodzi 

o sprzedaż majątku i odszkodowania. Po stronie wydatków trzeba było zmierzyć się z 30% 

podwyżką wynagrodzeń nauczycieli. Było to dla gminy duże wyzwanie. Jeżeli chodzi o 

bieżący rok i jakie są kolejne kroki to należy szukać oszczędności w wydatkach bieżących, 

aby mów wypracować jak największą nadwyżkę operacyjną i zminimalizować dług. 

Wprowadzając zmiany w budżecie na każdej sesji nie zwiększa się zadłużenia tylko w 

dochodach bieżących szuka się wpływów i to jest już mały sukces. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem o wysokość kredytu jaki będzie zaciągnięty w 

roku bieżącym? 

 

Skarbnik D. Walczak odpowiedziała, że 2 mln.700 tys.zł. i jest to wszystko przypisane do 

inwestycji. 
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Radna K. Mieleszczuk zwróciła się z prośbą o podanie kwoty pozyskanych z zewnątrz 

środków finansowych tj. z programów unijnych i pomocy samorządowych. 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że w głównej mierze należy skupić się na inwestycjach. 

Wszystkie inwestycje realizowane były w ponad 53% z dofinansowań unijnych. Jest to kwota 

ponad 10 mln.zł. 

 

Radna K. Mieleszczuk zwróciła się z pytaniem o ogólną kwotę obsługi długu? 

 

Skarbnik D. Walczak odpowiedziała, że w 2024 roku była to kwota 1.300.648,51 zł. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem, czy planowany kredyt 2 mln. 700 tys. zł. 

przeznaczony jest na konkretny cel? 

 

Skarbnik D. Walczak wyjaśniła, że przy projekcie budżetu zapisano 1 mln. 511 tys. zł. na 

pokrycie deficytu i pozostała kwota 1.189.000,00 zł. na spłatę poprzednich zaciągniętych 

zobowiązań. 

 

Radna K. Mieleszczuk zwróciła się z pytaniem do Wójta P. Oberta o największy sukces 

budżetowy ubiegłego roku? 

 

Wójta Gminy P. Obert odpowiedział, że w ubiegłym roku sytuację finansowa gminy uratował 

zwrot podatku VAT. Była to spora kwota i miała ona w znacznej mierze wpływ na to, jak 

zamknął się rok. Moża to uznać za taki mały sukces. 

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie 

projektu i ogłosił wynik głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Damnica za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Damnica             

za rok 2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich,  Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/129/2025 w sprawie rozpatrzenia     

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Damnica za rok 2024 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Damnica za rok 2024, została podjęta. 
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Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2024 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                   

o przedstawienie wniosku Komisji o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 

2024 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  K. Kozłowski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej         

z dnia 22 kwietnia 2025 r. o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2024 rok. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, wniosek Komisji Rewizyjnej podlega zaopiniowaniu przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Gdańsku. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej uzyskał pozytywną opinię RIO w Gdańsku. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej                   

o odczytanie opinii RIO w Gdańsku.            

 

Radna A. Szarłot-Dietrich członek Komisji Rewizyjnej odczytała Uchwałę                             

Nr 048/g220/A/IV/25 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku       

z dnia 29 kwietnia 2025 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Damnica w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica z tytułu wykonania 

budżetu za 2024r. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Ł. Malinowski zwrócił się z pytaniem do Wójta P. Oberta o nową 

inwestycję gminną, którą Wójt przygotował, zainicjował w 2024 r. od momentu 

zaprzysiężenia do końca roku oraz jaki jest priorytet inwestycyjny na obecny rok 2025? Które 

zadanie inwestycyjne jest takim sztandarowym zadaniem? 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że taką najważniejszą inwestycją, która została 

rozpoczęta i jest realizowana niewątpliwie jest to inwestycja modernizacji i rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Damnicy. Nastąpiła zmiana koncepcji modernizacji tej oczyszczalni i 

zrezygnowano z oczyszczalni w Bobrownikach a ścieki z tamtego rejonu będą kierowane 

właśnie do oczyszczalni w Damnicy. Na chwilę obecna jest to najważniejsza sprawa 

inwestycyjna do zrealizowania. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Damnica za 2024 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich,  Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/130/2025 w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Damnica za 2024 rok, została podjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina pogratulował Wójtowi P. Obertowi uzyskanego absolutorium       

a także wszystkim pracownikom i kierownikom jednostek za zaangażowanie w realizacje 

zadań samorządowych. 

 

Wójt Gminy P. Obert podziękował Radzie za udzielone absolutorium, które stanowi                

o akceptacji zrealizowanych w ubiegłym roku zadań oraz wskazał, jak bardzo ważny przy 

wykonywaniu kompetencji samorządowych jest fakt, że może liczyć na wsparcie i pomoc 

Radnych Rady Gminy Damnica. 

Wójt Gminy P. Obert szczególnie podziękował współpracownikom – urzędnikom, 

kierownikom i pracownikom jednostek za sumienną pracę, pomysłowość i wysiłek                   

w codziennym wypełnianiu obowiązków. Docenia profesjonalizm i zaangażowanie, na 

którym w znacznej mierze opieramy funkcjonowanie samorządu. 

Wójt Gminy P. Obert podziękował także sołtysom za każdy rodzaj wsparcia, okazaną pomoc   

i niezwykle cenne pomysły, dzięki którym możemy jeszcze sprawniej odpowiadać na 

konkretne potrzeby mieszkańców. Minął pierwszy rok kadencji 2024-2029, który jest dobrym 

zwiastunem na kolejne lata. 

Wójt Gminy P. Obert podziękował wszystkim, którzy z życzliwością i zrozumieniem każdego 

dnia wspierają nasz samorząd, czyniąc naszą gminę coraz bardziej przyjazną do codziennego 

życia. 

Ad. 5 

Zastępca Wójta P. Lewandowski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionej informacji. 
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Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica". 

Projekt uchwały dotyczy przyznania honorowego tytułu dla Zespołu Damniczanki. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XIII/131/2025 w sprawie nadania 

honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Damnica”, została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica". 

Projekt uchwały dotyczy przyznania honorowego tytułu dla Pana Kazimierza Michonia. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XIII/132/2025 w sprawie nadania 

honorowego tytułu „Zasłużony dla Gminy Damnica”, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/133/2025 w sprawie  zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. została podjęta. 
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Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025-2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/134/2025 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na zadania polegające na 

usuwaniu wyrobów zawierających azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy 

Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na zadania polegające na 

usuwaniu wyrobów zawierających azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy 

Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XIII/135/2025 w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej na zadania polegające na usuwaniu wyrobów zawierających azbest 

z nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół          

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół          

i placówek, dla których organem prowadzącym jest Gmina Damnica. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/136/2025 w sprawie kryteriów i 

trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Dąbrówka, Bobrowniki, 

Strzyżyno i Wiszno, w gminie Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Dąbrówka, Bobrowniki, 

Strzyżyno i Wiszno, w gminie Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Włodarski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/137/2025 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów 

obrębów Dąbrówka, Bobrowniki, Strzyżyno i Wiszno, w gminie Damnica, została podjęta. 
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Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Domaradz, gmina Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu Domaradz, gmina Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Paweł 

Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jędrzejewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/138/2024 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu 

Domaradz, gmina Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego zachodnią 

część miejscowości Damnica i miejscowość Budy wraz z Dębniczką. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru obejmującego zachodnią 

część miejscowości Damnica i miejscowość Budy wraz z Dębniczką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Paweł 

Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jędrzejewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/139/2025 w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru obejmującego zachodnią część miejscowości Damnica                    

i miejscowość Budy wraz z Dębniczką, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 

geodezyjnym Sąborze, na południe od istniejącej drogi krajowej nr 6. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 

geodezyjnym Sąborze, na południe od istniejącej drogi krajowej nr 6. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil 

Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Jędrzejewski, Łukasz Malinowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/140/2025 w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Sąborze, na południe od 

istniejącej drogi krajowej nr 6, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/141/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do 

lat trzech z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do 

lat trzech z dotychczasowym najemcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/142/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na okres do lat trzech z dotychczasowym najemcą 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 



20 
 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/143/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy 

Mielewczyk, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/144/2025 w sprawie rozpatrzenia 

petycji, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" .         

Projekt uchwały dotyczy przyznania honorowego tytułu dla Pana Henryka Kozłowskiego. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica"  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Anna Formela, Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Kamil 

Stolc 

PRZECIW (3) 

Waldemar Bazylczyk, Kazimierz Kozina, Jerzy Mielewczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Sylwia Dalecka, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, Paweł Sienkiewicz, Agnieszka 

Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/145/2025 w sprawie nadania 

honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica", została podjęta. 

 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" .         

Projekt uchwały dotyczy przyznania honorowego tytułu dla Pana Krzysztofa Kozłowskiego. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 



22 
 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica"  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Paweł 

Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Szarłot-Dietrich 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Kozłowski 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/146/2025 w sprawie nadania 

honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica", została podjęta. 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica" .         

Projekt uchwały dotyczy przyznania honorowego tytułu dla Pana Krzysztofa Nowyj. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                       

i przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica"  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Łukasz Malinowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Paweł 

Sienkiewicz, Kamil Stolc, Kamil Włodarski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Jędrzejewski, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mariola Piskuła 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIII/147/2025 w sprawie nadania 

honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica", została podjęta. 

 

Ad. 24 

Radny M. Jędrzejewski złożył następujące zapytania: 

1) czy Pan P. Lewandowski otrzymuje dodatek funkcyjny za oba stanowiska tj. Wicewójta     

i Głównego Specjalisty ds. promocji? 

2) co należy do obowiązków pracownika na stanowisku ds. promocji gminy? 

3) ile kosztuje gminę stanowisko ds. promocji gminy? 

4) czy potrzebne jest stanowisko ds. ekologii skoro jest już stanowisko ds. ochrony 

środowiska i gospodarki? Czy nie będą powielane? 

5) czy potrzeba w gminie pełnego etatu radcy prawnego, skoro w poprzedniej kadencji 

wystarczyło pół etatu? 

6) ile opinii prawnych zostało opracowanych przez radcę prawnego G. Kiczmachowskiego    

w ostatnim miesiącu? 

7) czy Wójt rozważa zmianę wymiaru pracy radcy prawnego? Jeżeli tak, to kiedy? Jeżeli nie, 

to dlaczego? 

8) ile kosztowałoby gminę stanowisko wicewójta na pełny etat? 

9) co i gdzie będzie robione podczas prac modernizacji infrastruktury sportowej? 

10) 28 marca 2025r. złożył interpelację o udzielenie informacji o przeprowadzonych w gminie 

audytach. W odpowiedzi uzyskał następującą informację: 
https://damnica.esesja.pl/transmisja/68283/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua15amajaa2025.ht

m 

11) Co Wójt zrobił lub co ma zamiar zrobić w związku z ustaleniami audytu? 

12) Czy robiono analizę wpływu na plan finansowy dokonywanych w okresie wyborczym 

awansów i podwyżek? Kto je otrzymał? 

 

Radca prawny M. Pryputniewicz w kwestii formalnej zwrócił uwag, że zgodnie z ustawą, 

interpelacje i zapytania składa się na piśmie, gdzie jest 14 dniowy termin na udzielenie 

odpowiedzi. 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski udzielił odpowiedzi na zapytania złożone przez radnego      

M. Jędrzejewskiego: 

1) w odpowiedzi na pytania nr 1, 2, 3 i 6 zachęcił Radnego M. Jędrzejewskiego do 

stworzenia interpelacji zgodnie z obowiązującymi zasadami, 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/68283/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua15amajaa2025.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/68283/sesjaaradyagminyadamnicaawadniua15amajaa2025.htm
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2) zgodnie z obowiązującymi przepisami Zastępca Wójta złożył oświadczenie majątkowe, 

po jego analizie przez Wójta zostanie zamieszczone w BIP i informacja o wysokości 

wynagrodzenia będzie dostępna, 

3) stanowisko ds. ekologii jest potrzebne i nie jest ono powielane. Z uwagi na coraz większe 

wymogi związane z przepisami prawa, które nakładane są przez m.in. polski rząd i Unię 

Europejską, gmina ma coraz więcej obowiązków związanych z szeroko pojętą ekologią. 

W związku z tym konieczne było zatrudnienie kolejnego pracownika, aby sprostać tym 

wymaganiom w naszym samorządzie. 

4) jest potrzeba zatrudnienia radcy prawnego na pełny etat, 

5) wysokość wynagrodzenia wicewójta określają przepisy prawa. Są tam określone widełki, 

które mówią jakie jest wynagrodzenie dla zastępczy wójta, 

6) analiza wpływu awansów i podwyżek na plan finansowy nie była prowadzona 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że jeżeli chodzi o zatrudnienie pracowników Urzędu Gminy 

to są to stanowiska potrzebne. Wójt widzi potrzebę stworzenia tych stanowisk i 

odpowiedzialność podjęcia tej decyzji spoczywa na wójcie. Na chwile obecną Wójt nie  

rozważa zmiany etatu radcy prawnego. 

Odnośnie przeprowadzonego audytu to jego ustalenia były przedstawione i omawiane z 

radnymi w roku ubiegłym. Dokonano zmiany polityki finansowej i podejście do pewnych 

rozwiązań też jest trochę inne. Na chwilę obecną to wystarczy. 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak wyjaśniła, że w ramach modernizacji 

infrastruktury sportowej na obu stadionach będzie robiona siłownia, która będzie dobudowana 

do istniejącej szatni.- obiekt murowany z wyposażeniem. Na stadionie w Damnicy zostanie 

zamontowany monitoring, oświetlenie i ogrodzenie płyty boiska. Natomiast na stadionie w 

Damnie także zostanie wykonane ogrodzenie płyty boiska, rozpoczęto remont trybun 

(wymiana siedzisk i zabudowany tył) oraz remont kontenerów. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Kozłowski podziękował w imieniu zawodników 

Klubu Sportowego Damnica za realizacje inwestycji modernizacji boisk sportowych 

poprzedniej Radzie i włodarzowi za rozpoczęcie tego projektu a także obecnemu Wójtowi, 

pracownikom Urzędu Gminy za współpracę, za możliwość udziału w tym projekcie,              

za słuchanie opinii Zarządu Zespołu i uwzględnianie ich. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Formela odniosła się do wypowiedzi 

radcy prawnego o obowiązującym 14 dniowym terminie odpowiedzi na interpelację i prosi     

o respektowanie tego terminu. 

W Informatorze eSesji przekazana została informacja Nadleśnictwa Damnica z działalności 

za 2024r. Natomiast nie wiemy, czy wcześniej było to praktykowane, ponieważ miejscowość 

Mianowice leży na terenie Nadleśnictwa Leśny Dwór a mieszkańcy z ubolewaniem 

obserwują gospodarkę prowadzoną przez Nadleśnictwo Leśny Dwór na terenie miejscowości. 

Wycinanych jest bardzo dużo drzew. Czy jest tez taka informacja Nadleśnictwa Leśny Dwór? 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, że sprawozdania z działalności to nowy 

obowiązek Nadleśnictw. Jest to pierwszy rok, w którym taka informacja została przekazana 

do Rady Gminy. Uzgodniono z Nadleśniczym Nadleśnictwa Damnica, że każdorazowo 

będzie informowany o terminie i tematyce sesji i taka informację otrzymał o dzisiejszej sesji. 
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Być może na następnej sesji Nadleśniczy będzie obecny i będzie można mu przekazać swoje 

uwagi. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społeczno-Socjalnych K. Mieleszczuk zwróciła się 

z pytaniem, czy były podejmowane kolejne próby przejęcia od Nadleśnictwa terenów,             

z których korzystają mieszkańcy m.in. placu zabaw? 

 

Zastępca Wójta P. Lewandowski odpowiedział, że w związku z tym, że nowy Nadleśniczy 

dopiero od niedawna objął stanowisko to pierwsze rozmowy dotyczyły np. kwestii wsparcia 

finansowego jednostki OSP w Damnicy. Natomiast podczas kolejnych rozmów z pewnością 

poruszony zostanie temat, o którym wspomniała radna K. Mieleszczuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Formela zwróciła się z pytaniem do 

Dyrektor ZGK w kwestii przekazanej informacji o skradzionych znakach drogowych w 

miejscowości Mianowice. Co się wydarzyło? 

 

Dyrektor ZGK A. Winsztal poinformowała, że na jednej z dróg publicznych zostały 

skradzione dwa znaki drogowe i należało je uzupełnić. Droga publiczna, kontynuacja działki 

nr 23/16. 

 

Przewodnicząca Komisji Oswiaty i Spraw Społeczno-Socjalnych K. Mieleszczuk wróciła się 

do Wójta P. Oberta, aby w związku z podjętą uchwałą dot. utylizacji azbestu pomóc 

mieszkańcom, którzy nie maja dostępu do stron internetowych, a taki materiał zalega. 

Motywowaniem także pracowników, jeżeli zauważą, że jest gdzieś potrzeba informowali         

o możliwości uzyskania pomocy.  

  

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że widzi w tej kwestii możliwość pomocy także ze strony 

sołtysów, którzy posiadają wiedzę na swoim terenie, gdzie jest potrzeba utylizacji azbestu. 

Pracownicy także będąc w terenie widzą, gdzie jest taka potrzeba i zgłaszają. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Formela zwróciła się z pytaniem, czy 

odbył się już przetarg na dostawę samochodu dla ZGK? Jakiej marki i kiedy będzie dostępny? 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że jest już po przetargu, trwa procedura ustalenia 

warunków umowy, po zakończeniu i podpisaniu umowy w terminie 29 dni samochód zostanie 

dostarczony. Będzie to samochód marki Peugot. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji A. Formela zwróciła się z pytaniem w 

temacie audytu w zakresie oceny realizacji zadań organizacyjnych i finansowych w szkołach. 

Zakończenie planowano na 30 kwietnia br. Czy są już wyniki tego audytu? Czy radni mogą 

otrzymać w Informatorze eSesji wyniki tego audytu? 

 

Wójt Gminy P. Obert poinformował, że audyt w szkołach został zakończony. Wyniki będą 

omawiane na spotkaniu z dyrektorami szkół. Oczywiście jest to informacja do wglądu              

i zostanie radnym przekazana. 
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Sołtys Sołectwa Bobrowniki D. Zdyb podziękowała za dotychczasową współpracę Wójtowi 

Gminy i pracownikom, Dyrektor ZGK w Damnicy oraz za pomoc we wszelkich 

zamierzeniach sołectwa Bobrowniki. Życząc wszystkiego najlepszego liczy na dalszą owocna 

współpracę. 

 

Radny M. Jędrzejewski zwrócił się z pytaniem w sprawie skrzynki przy pierwszym bloku w 

Bobrownikach. Czy cos w tej sprawie zostało zrobione? 

 

Wójt Gminy P. Obert odpowiedział, że sprawa została zgłoszona wykonawcy i jest w trakcie 

realizacji. 

 

Sołtys sołectwa Łojewo S. Stefaniuk w imieniu mieszkańców sołectwa Łojewo i swoim 

własnym podziękowała Wójtowi Gminy oraz Dyrektor i pracownikom ZGK w Damnicy za 

posadowienie nowego przystanku autobusowego w Łojewie. 

 

Sołtys sołectwa Dąbrówka W. Francuz zgłosił uwagi w zakresie wykonania drogi powiatowej 

do miejscowości Dąbrówka. Są miejsca, gdzie nawierzchnia jest falista, asfalt słabo ścięty        

i należy to reklamować u wykonawcy. 

Kolejna poruszona sprawa to kwestia wycięcia topoli. Po przycięciu topole puściły odrost już 

na półtora metra, należy wyciąć te odrosty topoli i nie dopuścić, aby bardziej się rozrosły. 

 

Radny Powiatu Słupskiego G. Kiczmachowski poinformował, że uwagi zgłoszone przez 

sołtysa dotyczące drogi powiatowej zostaną zgłoszone do Zarządu Dróg Powiatowych, 

ponieważ droga jest na gwarancji. Należy to  zweryfikować w terenie i dokonać naprawy. 

 

 

Ad. 25 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:15 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


